
PROTOKÓŁ NR 28/13

z posiedzenia Komisji: 

Gospodarki Komunalnej,

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa oraz

Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 26 sierpnia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11:00, a zakończyło o 13:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

3. Zbigniew Mazurak – Przewodniczący Komisji,

4. Zofia Ujma,

5. Mariusz Kubiak.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Teresa  Szczepańska,  Adam  Bierowski,  Krzysztof  Kapała,  Paweł 

Pituch, Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

6. Bartłomiej Nawrocki,

7. Małgorzata Depczyńska,

8. Mieczysław Lewandowicz,

9. Jan Osękowski,

10. Renata Owczarek,

11. Ewa Zając.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie opróżniania gniazd z odpadami stałymi, lokalizacja gniazd.

3. Sprawy różne – pismo wspólnoty mieszkaniowej „Osiedle Górnicze” i wspólnoty Reja 2,

- sprawy zgłaszane przez radnych.

Ad. 1  Komisja Gospodarki Komunalnej, Komisja Ochrony Środowiska, Handlu, Usług i Rolnictwa 

oraz Ładu i Porządku Publicznego, odbyły wspólne posiedzenie w dniu 26.08.2013 r. Celem posiedzenia było 

wyjaśnienie  nieporozumień  na  tle  odbioru  odpadów  stałych.  W  posiedzeniu  wzięli  udział  mieszkańcy, 

zarządca  wspólnot  mieszkaniowych,  pracownicy  U.M.  Kierownik  Pan  Nawrocki  oraz  P.  Małgorzata 

Depczyńska.  O posiedzeniu powiadomiony był dyr.  ZGK Pan Witold Szczudłowski,  w zastępstwie przybył 

kierownik składowiska w Kostrzycy-Ściegnach Pan Lewandowicz Mieczysław. 

Posiedzenie otworzyła Przew. K.O.Ś.H.U.iR. Pani Pietraszek.

Ad.  2  Pani  Pietraszek  zwróciła  się  do  Pana  Lewandowicza  w  sprawie  rozmieszczenia  nowych 
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„gniazd” czyli lokalizacji pojemników na odpady komunalne. 

Pan Lewandowicz wyjaśniał że zużyte gniazda są remontowane i będą wprowadzone do ponownego użytku.  

Jest to proces ciągły ale nie natychmiastowy.

Nowe dodatkowe pojemniki będą w najbliższym czasie,  usytuowane zostaną w miejscach uzgodnionych z 

burmistrzem miasta. Dodatkowo będzie ich około 10-11 sztuk.

Kierownik P. Lewandowicz poinformował również o uruchomieniu Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych (PSZOK) w miejscu gdzie funkcjonuje MSR.

Pani  Klepacz  spytała  o  RIPOK.  Kierownik  odpowiedział,  że  odbyto  już  kilka  spotkań  w  tej  sprawie,  na 

początku  września  odbędzie  się  ponowna  komisja  odnośnie  przyznania  RIPOK-u,  sprawa  winna  się 

rozstrzygnąć pozytywnie, tym bardziej że firma spełnia wszystkie warunki. 

Ad.  3  Przybyli  mieszkańcy  Kowar  z  Osiedla  Górniczego  oraz  zarządca  niektórych  wspólnot  P. 

Osękowski,  mieli  zastrzeżenia  co  do  usytuowania  punktów  zbiórki  odpadów.  Pan  Osękowski,  mimo  iż 

występował  z  pismem  do  Pana  Burmistrza,  nie  otrzymał  jednoznacznej  odpowiedzi  gdzie  usytuować 

pojemniki na śmieci. Również mieszkańcy z ul. Reja 2, już 16-go maja zwracali się z prośbą o wskazanie  

miejsca na pojemniki śmieciowe celem wydzierżawienia lub kupna placu, nie otrzymali żadnej odpowiedzi.  

Zebrani wysłuchali mieszkańców i Pana Osękowskiego.

Kierownik Pan Nawrocki zobowiązał się że zorganizuje spotkanie z zarządcami wspólnot i ustalą miejsca na 

pojemniki.

Między  wspólnotami  nie  ma  jednomyślności.  Każda  wspólnota  chciałaby  mieć  swoje  pojemniki,  nikt 

natomiast nie chce ich w pobliżu mieszkań.

Pismo  mieszkańców  z  ul.  Reja  2  w  sprawie  zaległości  Gminy  Kowary  wobec  wspólnoty  Reja  2,  zostało 

przekazane do Komisji Rewizyjnej.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisje: KG, ŁiPP, O.Ś.H.U.iR. - wszystkie trzy jednogłośnie wnioskują do Pana Burmistrza, o 

pilne zorganizowanie spotkania (spotkań) pracowników Urzędu Miejskiego odpowiedzialnych za gospodarkę 

„śmieciową” z zarządcami wspólnot mieszkaniowych na terenie miasta Kowary.

Celem takich spotkań winno być ustalenie usytuowania punktów zbiórki odpadów komunalnych. Zdaniem 

członków komisji,  obowiązkiem Gminy jest wskazanie lokalizacji  miejsc gromadzenia odpadów, ponieważ 

Gmina jest właścicielem gruntów. 

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                   Gospodarki Komunalnej;

                                                                                                                                Ochrony Środowiska, Przemysłu, 

                                                                                                                                      Handlu, Usług i Rolnictwa; 

                                                                                                                                    Ładu i Porządku Publicznego
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